
 

 

Protokół 
z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 20 lutego 2009r. w godz.  od 9.00 do 11.30 w 
w Świetlicy Strażackiej w Głodowie 

 

 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 
Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 15 radnych. 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Szparkowski Ludwik – Chciałbym włączyć do porządku obrad punkt  „Sprawozdanie z 

podjętych działań w sprawie składowiska odpadów w  Liniewskich Górach”. I będzie to 

jako pkt. 5. Kto jest za przyjęciem tego dodatkowego pkt. do porządku obrad. 

 

Radni jednogłośnie 15 głosami przyjęli ten punkt do porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Nie wniesiono zmian do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 

Proponowany program sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 



5. Sprawozdanie z podjętych działań w sprawie składowiska odpadów  w  

Liniewskich Górach 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

7. Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych za 2008r.. 

8. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 

9. Informacja o wypełnianiu i składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a)      poboru podatku od nieruchomości od osób fizycznych, podatku rolnego od osób 

fizycznych oraz podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa przez 

sołtysów, 

b)      powołania komisji inwentaryzacyjnej, 

c)      zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Liniewo na lata 2009 – 2015, 

d)     rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 

w 2009r. 

e)      wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 

f)       zmian w budżecie Gminy Liniewo. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie sesji. 

 

 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 
jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionego sprawozdania. 
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z podjętych działań w sprawie składowiska śmieci w  Liniewskich 
Górach. 

Pan Wójt Mirosław Warczak przedstawił sprawozdanie z  podjętych działań w 
sprawie składowiska śmieci.  
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 



Przewodniczący otworzył dyskusję na temat składowiska śmieci w Liniewskich  
Górach. 
 

Bałachowski Jerzy – rozmawiamy sobie o śmieciach, a najbardziej bulwersująca jest ich 

cena. Cena paliwa spadła, a cena śmieci wciąż rośnie. Tak nie może być, musimy coś 

zrobić z tymi podwyżkami przez  ABC na przykład nagłośnić w mediach. 

 

Kryszyński Ryszard – na Komisji Rolnej uzgodniliśmy, aby wystosować odpowiednią 

uchwałę intencyjna, żeby zmotywować Pana Bonkowskiego do unormowania ceny za 

śmieci do racjonalnej stawki. 

 

Knitter Benedykt – w końcu dojdzie do tego, że w Dzień Ziemi będziemy zbierać góry 

śmieci z rowów. 

 

Kupper Romuald – chciałbym zapytać czy założony jest monitoring? 

 

Szparkowski Ludwik – Komisja Oświaty wysunęła wniosek o założenie monitoringu. 

Rada powinna zaprosić Pan Bonkowskiego na spotkanie, on  musi nas traktować jak  

równych partnerów. W naszej kompetencji jest podniesienie opłaty za składowanie 

odpadów dla ABC. Takie spotkanie z ABC i SITĄ powinno się odbyć już w grudniu przed 

podwyżkami, a teraz jesteśmy postawieni pod ściana. Powinniśmy porozmawiać o jakiś 

ulgach dla  mieszkańców naszej gminy. Zaprośmy pana  Bonkowskiego i porozmawiajmy 

o niższych stawkach dla naszych mieszkańców,  a wywóz śmieci, a jeśli to nie będzie 

dawało skutku to podniesiemy odpowiednią uchwałą stawkę za składowanie odpadów 

na naszym wysypisku dla ABC. 

 

Knitter Benedykt -  było spotkanie z panem Bonkowskim i obiecywał, że nie podniesie 

dla naszych mieszkańców stawki za wywóz śmieci, a w tej chwili jest zupełnie co innego. 

 

Wójt – skończył się czas pobłażania panu Bonkowskiemu. Mamy jedną z najniższych 

stawek za składowanie odpadów w województwie. A pan Bonkowski podnosi stawki dla 

naszych mieszkańców o 80% bez podania jakichkolwiek kalkulacji. Jeżeli są to aż tak 

drastyczne podwyżki to możemy zażądać podniesienia stawki za składowanie odpadów. 

Rada gminy może odpowiednią uchwałą podjąć maksymalna cenę dla mieszkańców za 

wywóz śmieci. Musimy mieć jednak coś w zanadrzu jak ABC się wycofa. Pan Bonkowski 

na pewno będzie tłumaczył, że wzrosła opłata środowiskowa wpłacana do Urzędu 

Marszałkowskiego, ale jest to mały procent tego co pan Bonkowski żąda od 

mieszkańców.   

 

Krystian Breski – monitoring został zainstalowany w dniu wczorajszym, ale niestety 

nasz komputer nie nadaje się do tego. W poniedziałek zostanie przekazany inny, który 

będzie spełniał swoje zadanie. Sprawdzaliśmy działanie urządzeń monitorujących na 

komputerze firmy instalującej monitoring i wszystko działało. 



Szarmach Wiesław – jaki jest koszt założenia tego monitoringu? 

 

Breski Krystian – koszt to ok. 2840zł i nasz komputer. 

 

Kupper Romuald – czy jest to monitoring z przesyłem do Urzędu? 

 

Breski Krystian – nie, gdyż najtańsze urządzenie z przesyłem informacji do Urzędu 

kosztuje 9000zł. 

 

 

Ad.6 

Interpelacje i wnioski radnych 

 

Troka Alfons – prośba, aby usunąć drzewo koło państwa Gostomskich, ponieważ 

utrudnia ono wyjazd na drogę. 

- cieszyliśmy się, ze mamy równiarkę, a ona co chwile się psuje, trzeba ja raz a porządnie 

naprawić,  a nie co chwilę dłubać przy niej. 

 

Bałachowski Jerzy – o 645 w Wysinie na ulicach pala się jeszcze latarnie a już dawno 

jest jasno, czy nie można byłoby zaoszczędzić trochę i gasić te lampy wcześniej? 

- mamy bardzo dużo sprzętu strażackiego i niepokoi mnie to, że nie ma nikt nad tym 

żadnej pieczy, zapłaćmy firmie ochroniarskiej Ochrona Kaszub parę groszy więcej, aby 

doglądali remizy strażackie. 

- jest taki portal internetowy Wrota Pomorza, a nie ma tam słowa o naszej gminie 

dlaczego tak jest? 

 

Kupper Romuald – prośba, aby zadzwonić do ZDW i zgłosić ogromne dziury na trasie 

224 w kierunku Głodowa, bo stwarzają one duże zagrożenie dla pojazdów 

poruszających się tą trasą. 

 

Czapiewski Jerzy – w Głodowie na jednym końcu na każdym słupie wisi lampa, a na 

drugim końcu nie ma ani jednej. Może by tak zdjąć co drugą lampę i powiesić tam gdzie 

ich nie ma a są potrzebne. 

 

Szarmach Wiesław -  w Starym Wiecu wywożą płyty ze zbiornika i nikt nie wie gdzie,  

należałoby się  tą sprawą zainteresować. 

- ludzie w Wysinie odśnieżają chodniki, przejeżdża sobie pług śnieżny i jedzie on z taką 

prędkością, że śnieg spycha ludziom pod okna powrotem, proszę, aby zainterweniować 

do tego pana co jeździ albo do jego przełożonych. 

- dużo się mówi o kryzysie, ja mam takie pytanie czy czegoś nie zabraknie w II połowie 

tego roku w naszym budżecie? 



Zabrocki Sławomir – jakie są możliwości w sprawie  odszkodowań za stojące słupy dla 

właścicieli gruntów? U nas na Rymanowcu w lasach jest mniej drzew niż na polach 

słupów energetycznych. 

 

Michnowski Grzegorz  - trzeba byłoby uregulować własność prawną ziemi koło 

przystanku w Garczynie. Z panem Kreft została podpisana umowa użyczenia na 10 lat, a 

już minęło 4. Trzeba coś z tym zrobić. 

- przydałaby się wymiana dachu  na szkole w Garczynie, bo jest on w opłakanym stanie. 

Na Sali gimnastycznej  przydałoby się wymienić także okna chociaż po jednym co roku. 

- zarzucono mi, ze odśnieżam chodnik traktorem, więcej tego nie będę robić. W Gazecie 

Prawnej wyczytałem, że nie muszę odśnieżać chodnika, jeżeli między moją posesją a 

chodnikiem jest pas zieleni nie należący do mnie. 

- w naszej gminnej gazetce był wywiad z radnym, ja napisałem tam o wiele więcej a do 

druku poszła okrojona i ocenzurowana wersja. 

 

Szparkowski Ludwik – nie usłyszałem w sprawozdaniu pana Wójta ani słowa o 

działaniu z programu 9.3., można tam zdobyć dofinansowanie  na świetlicę w Wysinie 

do 80% kosztów. 

- proszę powiedzieć coś  na temat przetargu na naszą inwestycję kanalizacji w Głodowie 

i oczyszczalni ścieków w Orlu. 

 

 

Ad.7 

Informacja o realizacji dodatków mieszkaniowych za 2008r. 

 

Przewodniczący Rady gminy zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania do 
przedstawionej  informacji o realizacji dodatków mieszkaniowych. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji o 
realizacji dodatków mieszkaniowych. 
 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej 

 

Przewodniczący Rady gminy zapytał radnych czy mają uwagi lub zapytania do 
przedstawionej  informacji o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji o 
realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 
 
 



Ad. 9 

Informacja o wypełnianiu i składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ludwik Szparkowski omówił szczegółowe 
zasady wypełniania i składania oświadczeń majątkowych przez radnych. 
 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a)  poboru podatku od nieruchomości od osób fizycznych, podatku rolnego od 
osób fizycznych oraz podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa przez 
sołtysów 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  15 głosami podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) powołania komisji inwentaryzacyjnej 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  15 głosami podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c)  zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Liniewo na lata 2009 – 2015 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. 



Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 

Radni  15 głosami podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

d)  rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 
w 2009r. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  15 głosami podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e)  wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo 

Szparkowski Ludwik – otwieram  dyskusję nad projektem uchwały. 

Michnowski Grzegorz – ale wykładnia prawna w sprawie zmian nie jest poprawiona. 

Radca Prawny – nie jest to żadne naruszenie prawa, jest tu wszystko zgodnie z prawem. 

Michnowski Grzegorz – należało poprawić to i wydrukować. 

Szparkowaki Ludwik – czy składa Pan wniosek o wycofanie tej uchwały z tego 

powodu? 

Machnowski Grzegorz – tak. 

Szparkowski Ludwik – a czy jak każdy sam długopisem dopisze sobie co potrzeba to 

będzie Pan usatysfakcjonowany? 

Michnowski Grzegorz – tak, do podstawy prawnej dopisujemy „z późn. zm.” 

Knitter Benedykt – Pan Przewodniczący nas przekonywał, aby nie podejmować tej 

uchwały. Ja wyliczyłem, że środki pozyskane z Unii na jednego mieszkańca w naszej 

gminie w 2008r. wyniosły 680zł, a w innych gminach po 200 – 260zł. Pan Wójt zasłużył 

na tę podwyżkę. 



Szaparkowski Ludwik – a jaki będzie skutek finansowy tej podwyżki? Cały czas 

mówimy o kryzysie, będzie trzeba zwiększyć zakres pomocy społecznej, zagrożenia dla 

budżetu zmierzają do tego, że dochody będą mniejsze. Czy Orlik i kanalizacja w 

Głodowie oraz oczyszczalnia ścieków w Orlu to nie są inwestycje zagrożone. Przyjęliśmy 

budżet na 2009r. Będzie konieczność zatrudnienia dodatkowej osoby do rozliczania 

projektów. Czy w budżecie są zarezerwowane środki na ten cel? Bo ja ich nie widziałem 

tam. Wynagrodzenie dla księgowej i podwyżka Wójta dodatkowo obciążą budżet. Należy 

na razie powstrzymać tę uchwałę aż do absolutorium, potem można pomyśleć o 

podwyżce. 

Knitter Benedykt – Pan Przewodniczący mówi, że wszystko drożeje, a tak nie jest dla 

przykładu cena pustaka w zeszłym roku wynosiła 15zł, a teraz wynosi 8zł. 

Radca Prawny – zabiorę tu gościnnie głos, ponieważ nie można wszystkiego zwalać na  

kryzys. Kryzys mają banki, a nie my. Zarabiamy w złotówkach i wydajemy w złotówkach, 

więc co mnie obchodzi jaki jest kurs euro. Nie zasłaniajmy się kryzysem, musimy 

racjonalnie podchodzić do płac. Czy jest to wynagrodzenie wygórowane?  Wójt ma jedna 

z najniższych płac zasadniczych, minimalny dodatek funkcyjny. Nie widzę nic dziwnego 

w podwyższaniu minimalnej płacy Wójta i jest to jak najbardziej odpowiedni moment. 

Szparkowski Ludwik – ja nie mówiłem o wysokości podwyżki tylko o samej podwyżce. 

Cały czas widzimy w telewizji jak upadają wielkie firmy, jak spóźniają się z wypłatami 

dla pracowników albo w ogóle nie wypłacają. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  11 głosami „za”, 1 „przeciw” i 3 „wstrzymującymi” podjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Wójt – chciałbym podziękować za głosowanie, to jest również ocena mojej pracy. Zrobię 

wszystko dla miejscowości tych radnych, którzy na mnie głosowali, aby jeszcze 

intensywniej się rozwijały. To głosowanie jest podziękowaniem za moją ciężką pracę. 

 

 

f)   zmian w budżecie Gminy Liniewo 

Pani skarbnik omówiła zmiany w budżecie Gminy Liniewo 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
Radni  13 głosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęli uchwałę. 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 



Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 

Wójt – wycięcie lipy koło państwa Gostomskich – zajmie się tym referat rolnictwa. 

- lampy palące się w dzień – wniosek jest jak najbardziej zasadny, koszty energii 

wzrosły, a u nas w gminie jest 277 lamp. Chcemy wprowadzić nowe technologie 

pozwalające zaoszczędzić sporo energii. 

- w sprawie ochrony remiz i sprzętu strażackiego -  rozmawialiśmy w tej sprawie już 

na zarządach straży. Zastanawiamy się nad założeniem monitoringu w remizach, 

świetlicach.  

- sprawa wejścia do programu 9.3. – interesowałem się już tą sprawą, program jest w 

trakcie ustaleń. Myślę o złożeniu dwóch wniosków, bo doskonale wtapiają się w nasze 

potrzeby. 

- procedura przetargu na kanalizację w Głodowie – przetarg zostanie 

przeprowadzony w II połowie 2009r., bo w Urzędzie Marszałkowskim przedłużają się 

terminy nie zależnie od nas. 

- sprawa drogi 224 w stronę Głodowa – dzisiaj jechaliśmy tą drogą i widzieliśmy, że ta 

droga jest w opłakanym stanie, zaalarmujemy ZDW. 

- ograniczenie ilości lamp w Głodowie – postaramy się tam podjechać z radnymi i 

Radą Sołecką i wtedy zadecydujemy, 

- sprawa słupów energetycznych na polach – w tej sprawie wypowie się Radca 

Prawny, 

- uregulowanie spraw własności w Garczynie – rozpoczniemy rozmowy z Panem 

Kreft, ale nie wiemy co zdecyduje, 

- wymiana dachu na szkole w Garczynie -  dzisiaj nie jestem w stanie odpowiedzieć na 

to pytanie, jeżeli pojawią się jakieś możliwości finansowe to rozważymy ten remont. 

Przedszkole w Liniewie  potrzebuje w pierwszej kolejności remontu dachu, 

- odśnieżanie chodnika – chodnik leży w pasie drogi powiatowej, 

-  gazetka gminna – powinniśmy raczej bardziej prywatnie porozmawiać w tej sprawie. 

Nie można godzić w opinię publiczną i  Wójta. Jeżeli ma Pan jakieś uwagi to można 

przyjść i powiedzieć, 

- okna w szkole w Garczynie – postaramy się znaleźć fundusze z jakiegoś programu, a 

na jedno okno na pewno znajda się jakieś fundusze, 

- zagrożenia dla budżetu – staramy się mieć wszystko pod kontrolą, spotykamy się w 

tej sprawie z kierownikami, staramy się prowadzić ostrożniej politykę. Chcemy zamiast 

naszych środków wykorzystać wszystkie możliwe fundusze z unii w postaci projektów. 

 

Radca Prawny – słupy stojące na polach są problemem ogólnopolskim. 30 lat temu 

Zakłady Energetyczne nie patrzyły gdzie stawiały słupy wymuszając na  właścicielach 

gruntów zgodę na postawienie słupów. Teraz utworzyły się duże holdingi i sprawa jest 

skomplikowana. Gmina nie ma nic do tego, to właściciele gruntów sami się muszą 

zwrócić do zakładów energetycznych o usunięcie slupów albo o podpisanie umowy 

dzierżawy. Jeżeli słup stoi wiele lat to można dostać odszkodowanie za 10 lat wstecz. 



Zakłady energetyczne próbują się zasłonić zasiedzeniem i kierują sprawę do sądu i on 

dopiero rozstrzyga ten spór. Sytuacja nie jest prosta i zależy tylko i wyłącznie od 

właścicieli gruntów. 

Knitter Benedykt – ale można tę sprawę załatwić obligatoryjnie. 

Radca Prawny  - przedstawiłem stan faktyczny tej sprawy na dzień dzisiejszy. 

Breski Krystian – naprawienie dziur na trasie 224 w kierunku Głodowa - informacja 

zostanie przekazana telefonicznie do Zarządu Dróg Wojewódzkich, rejon Kartuzy. W dniu 03-03-2009 

lub 05-03-2009r. odbędzie się spotkanie, w którym uczestniczyć ma kierownik rejonu z Kartuz. 

Spotkanie to ma służyć poruszeniu tematów związanych ze złym stanem dróg wojewódzkich na 

terenie gminy ale także innych spraw związanych z funkcjonowaniem i utrzymaniem dróg 

wojewódzkich, 

- oświetlenie publiczne w miejscowościach - Gmina Liniewo ze względu na gwałtowny wzrost kosztów 

utrzymania oświetlenia ulicznego przyjrzy się liczbie oraz rozmieszczaniu opraw oświetleniowych na 

terenie Gminy Liniewo, 

- dot.  pługów zasypujących chodniki odśnieżane przez mieszkańców - informacje na temat 

odśnieżania dróg i zasypywania chodników śniegiem z ulic najlepiej, aby  zostały przekazane za 

pośrednictwem Pana Michnowskiego do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościerzynie, 

 

Michnowski Krzysztof – odśnieżanie – zgłoszę tą sprawę do dyrektora. Mamy problem 

z odśnieżaniem . Do tej pory odśnieżał pan Łankowski, ale niestety musiał z tego 

zrezygnować na rzecz prowadzonego przez siebie gospodarstwa. 

Pan Krzysztof Michnowski omówił także konserwację rzeki Wietcisa i Wieżyca oraz 

budowę dróg miejskich w Kościerzynie. 

 

Ad. 12 

Wolne głosy i wnioski 

 

Kruszyński Ryszard – czy pan Sekretarz wystosował pismo do TP w sprawie 

podłączenia Internetu w Liniewskich Górach ? 

 

Sekretarz – jeszcze nie. 

 

Kruszyński Ryszard – to proszę to zrobić. 

 

Czapiewski Jerzy – czemu jest taka duża różnica w podatkach między gmina Liniewo a 

gminą Stara Kiszewa? 

 

Michnowski Grzegorz - w Starej Kiszewa cena za kwintal żyta wynosi 46zł, a u nas jest 

60zł za kwintal. Jest przepis, że Rada Gminy może podnieść bądź obniżyć stawkę za 

kwintal żyta. U nas jest stawka 58zł a w zeszłym była susza. 

 



Wójt – kwestie podatkowe są uchwalane przez Radę Gminy. 

 

Potrykus Wacław – mamy koło remizy piękne boisko. Wieczorami, gdy jest ciemno 

zjeżdżają się samochody i niszczą je. Moja prośba, aby postawić tu tablicę z zakazem 

wjazdu na boisko. 

 

Kruszyński Ryszard - w Borsku jest pas startowy, gdzie można w miarę bezpiecznie poszaleć 

niech tam młodzież jeździ. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  


